
Anela Nurković najbolja 
na Biotehničkom fakultetu

Studentkinja Biotehnič-
kog fakulteta Univerziteta 
Crne Gore, na smjeru Me-
diteransko voćarstvo, Ane-
la Nurković proglašena je 
za najboljeg studenta svog 
fakulteta za tekuću studij-
sku godinu 2019/20, sa pro-
sječnom ocjenom 9.89.

Anela kaže da je čast bi-
ti odabran za najboljeg 
studenta svog fakulteta, te 
da ova nagrada predstav-
lja potvrdu da se dosadaš-
nji rad i trud isplatio i pod-
stiče je da neprestano ra-
di na sebi i profesionalnom 
usavršavanju.

“Biotehnički fakultet Uni-
verziteta Crne Gore nudi ve-
liki broj aktivnosti koje se 
tiču praktičnog rada. Sve što 
sam teorijski savladala mo-
gu sada i praktično da pri-
mijenim, a to će mi značaj-
no pomoći u budućnosti”, 

kazala je ona.
Kaže da je za postizanje 

navedenog uspjeha uloži-
la mnogo vremena, rada, 
truda i posvećenosti, ali je 
uspjela da uz dobru organi-
zaciju uskladi obaveze koje 
se tiču fakulteta, kao i one 
koje su usmjerene na dru-
ge aktivnosti.

Anela navodi da će nakon 
završetka osnovnih studi-
ja, školovanje i dalje profe-
sionalno usavršavanje na-
staviti na Univerzitetu Cr-
ne Gore.

Budućim generacijama 
je poručila da rade na se-
bi i obrazovanju, izvršava-
ju obaveze na vrijeme i stu-
dije neće biti teške. 

“Cilj je da steknete po-
trebna znanja i vještine ta-
ko da znate da radite vaš 
budući posao”, poručila je 
ona.       J.V.Đ.

Neophodan veći budžet 
za Univerzitet Crne Gore
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Budžet Univerziteta Cr-
ne Gore trebalo bi u nared-
nih pet godina da bude po-
većan za najmanje 75 odsto 
u odnosu na prošlu godinu 
kako bi se implementirali 
strateški ciljevi razvoja Uni-
verziteta, ocijenio je rektor 
Danilo Nikolić.

Razvojni projekti, na-
učna izvrsnost i međuna-
rodna afirmacija Univerzi-
teta, kako je kazao, u zna-
čajnoj mjeri zavise od odr-
živog modela budžetskog 
finansiranja.

I pored značajnih ulaga-
nja, kako je kazao, Univerzi-
tet je prošle godine stabilno 
poslovao, poštujući kriteri-
jume racionalnog upravlja-
nja, operativne i finansijske 
efikasnosti.

Prema riječima Nikolića, 
u prošloj godini su iz sop-
stvenih sredstava, prihodo-
vanih od školarina, izdvoji-
li preko milion eura za in-
vesticiono održavanje obje-
kata, računarsku i nastavnu 
opremu i održavanje i na-
bavku novog namještaja za 
potrebe amfiteatara, učio-

nica, bilblioteka i čitaonica.
“S obzirom na to da su 

osnovne i master studije 
na Univerzitetu od nared-
ne školske godine u potpu-
nosti besplatne, te da opre-
dijeljeni budžet za ovu go-
dinu dominantno pokriva 
zarade i spoljnu saradnju, 
dalje investicije u nastavnu 
i istraživačku infrastruktu-
ru će predstavljati dodatni 
izazov za Univerzitet”, oci-
jenio je Nikolić za agenci-
ju Mina.

Kako bi spriječili odliv 
kadrova i zadržali najbo-
lje studente na Univerzite-
tu, ističe, nastoje da se odgo-
vorno staraju o poboljšanju 
njihovog profesionalnog, 
materijalnog i društvenog 
statusa na Univerzitetu.

Nikolić je kazao da su 
u sklopu predloga izmje-
na Kolektivnog ugovora, 
obezbijedili povećanje za-
rada svih zaposlenih 12 od-
sto u naredne dvije godi-
ne i formiranje posebnog 
budžetskog fonda za po-
dršku naučno-istraživač-
kim, projektnim i inovativ-

nim aktivnostima.
Za nagrađivanje zapo-

slenih za izuzetne nauč-
no-istraživačke rezultate 
i doprinos međunarodnoj 
afirmaciji Univerziteta, u 
prošloj godini je izdvojeno 
250.000 eura, a usvojili su 
i, kako je podsjetio, strate-
gije za rješavanje stambe-
nih potreba dodjelom nov-
čanih sredstava i obezbje-
đenjem stambenog prosto-
ra pod povoljnim uslovima, 
kao i prateće pravilnike.

“Ubrzo ćemo raspisa-
ti Konkurs za rješavanje 
stambenih potreba zapo-
slenih dodijelom novča-
nih sredstava pod povolj-
nim uslovima, za koji je 
obezbijeđeno dva milio-
na eura iz Stambenog fon-
da, prihodovanih od proda-
je dijela stambenih površi-
na i zemljišta u svojini Uni-
verziteta”, najavio je Nikolić 
i dodao da  u drugoj polo-
vini godine očekuje poče-
tak gradnje novih stambe-
nih jedinica za zaposlene u 
okviru DUP Univerzitetski 
centar.     J.V.Đ.

Katastrofalni požari koji 
bukte u Australiji pokazuju 
da klimatske promjene ni-
jesu samo bajka, ocijenio je 
direktor Ekološkog pokreta 
Ozon Aleksandar Perović.

On je u Jutarnjem pro-
gramu na Radio-televiziji 

Crne Gore (RTCG) ukazao 
na katastrofalne posljedice 
požara koji bukte Australi-
jom, nanoseći neprocjenji-
vu štetu po biljni i životinj-
ski svijet.

“Ako znate da je goto-
vo milijardu vrsta nesta-

lo... zanimljiv je podatak o 
koalama kojih ima 28.000 i 
da je sagorjela trećina nji-
hovog staništa. Juče je je-
dan internacionalni medij 
javio da je 25.000 jedinki te 
vrste koja je prepoznatljiva 
za Australiju stradalo, što je 

svakako nemjerljiva šteta. 
Definitivno je i 26, 27 ljud-
skih života nešto što bi tre-
balo da zabrine sve nas”, ka-
zao je Perović.

On upozorava da klimat-
ske promjene nijesu samo 
bajka, kao što su neki na-

učni krugovi željeli da nam 
prikažu da je to prirodni 
proces.

“Već da definitivno posto-
je posljedice koje su iteka-
ko vidljive i čije su razmjere 
neprocjenjive”, rekao je Pe-
rović.       R.D.
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Rektor Nikolić uručuje nagradu Aneli Nurković


